



活動消息 Latest News

## 東華三院挑戰盃

東華三院挑戰盃自1994年首辦，至今已有25年的歷史。東華三院癸酉年董事局為紀念當時東華三院服務社會123周年，首次舉行及頒贈東華百周年紀念挑戰盃，此後成為東華三院年度的賽事。今年的賽事於1月20日假沙田馬場舉行，獲得各界友好支持，並邀得中央人民政府駐香港特別行政區聯絡辦公室代表、民政事務局代表、台北經濟文化辦事處代表、歷屆主席及總理，與本院現屆董事局成員一同出席觀賞賽事。王賢誌主席更派出愛駒「大將風勝」出戰賽事，與同場馬匹一決高下。

### TWGHs Challenge Cup

TWGHs Challenge Cup was launched 25 years ago. To commemorate the Group's 123rd Anniversary, TWGHs Board of Directors 1993/1994 first held and presented the TWGHs Century Anniversary Challenge Cup in 1994, which becomes an annual Race of TWGHs. Held at Sha Tin Racecourse on 20 January 2019, this year's Event presided over by the current Board of the Group was highly supported by our friends and representatives from Liaison Office of the Central People's Government in the HKSAR, Home Affairs Bureau, Taipei Economic and Cultural Office, and former Chairmen and Directors. Mr. Vinci WONG, the Chairman, also sent his horse "Great Victory" to compete in the Race.



▲ 王賢誌主席邀請了不少藝人及知名人士到場支持賽事。

Mr. Vinci WONG, the Chairman, invited a number of artistes and celebrities to support the Race.

◀ 王賢誌主席（前排右六）頒發「東華三院挑戰盃」予勝出馬匹「美麗滿載」的馬主，並與董事局成員及嘉賓合照。

Mr. Vinci WONG (front row, right 6), the Chairman, presented the TWGHs Challenge Cup to the owner of the winning horse "Full of Beauty", and took a photo with Board Members and guests.